



BOTSWANA JUDO FEDERATION

Private Bag BO 138, Bontleng, Botswana

Tel: +267 71648811

Email: judobotswana@gmail.com

12 April 2012

INVITATION

Dear President,

12th Junior African Judo Championships and 1st Cadet African Judo Championships

The Botswana Judo Federation has the honour to invite your Federation to participate in the 12th Annual Junior African Judo Championships and the 1st Annual Cadet African Championships which will be hosted on behalf of the African Judo Union from 01 October -07 October 2012 in Gaborone, Botswana.

This will be the first time for the AJU to host the Cadet Championships, which is an important event for the Continent due to the upcoming Youth Olympic Games in 2014. These championships, will be used as a ranking event for the Cadet World Championships in 2013.

Programs and regulations of these two championships are attached.

*While waiting to welcome you and your delegation to Botswana to attend this important event, **President**, please accept of our sincere greetings.*

Ms. Estony Hattingh

President: Botswana Judo Federation

Affiliated to:

International Judo Federation, African Judo Union, Commonwealth Judo Association, Zone VI Judo Association,
Botswana National Sports Council, Botswana National Olympic Committee



BOTSWANA JUDO FEDERATION

Private Bag BO 138, Bontleng, Botswana

Tel: +267 71648811

Email: judobotswana@gmail.com

12 April 2012

INVITATION

Cher Monsieur le Président,

12èmes Championnats Africains Juniors de Judo et le 1er Championnat Africains Cadets de Judo à Gaborone du 1 au 7 Octobre 2012.

Au nom de l'Union Africaine de Judo la Fédération Botswanaise de Judo a l'honneur d'inviter votre Fédération à participer aux 12èmes édition des Championnats Africains Juniors de Judo et le 1er Championnat Africain Cadets de Judo qui se tiendront du 1 au 7 Octobre 2012 à Gaborone au Botswana .

C'est la première fois pour l'Union Africaine de Judo d'organiser des championnats cadets. Cet événement est important pour le Continent Africain en raison des prochains Jeux Olympiques de la Jeunesse en 2014. Ces championnats seront qualificatifs et entre dans le classement pour les Championnats du Monde Cadets en 2013.

Le programme et le règlement de ces deux championnats sont en attaches

En attendant de vous accueillir ainsi que votre délégation au Botswana pour assister à ces importants championnats, veuillez croire, Monsieur le Président, en mes sincères salutations.

*Mme Estony Hattingh
Présidente de la
Fédération Botswanaise de Judo*

Affiliated to:

International Judo Federation, African Judo Union, Commonwealth Judo Association, Zone VI Judo Association,
Botswana National Sports Council, Botswana National Olympic Committee